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Geachte heer/mevrouw, 
 
 

                           

Met grote belangstelling hebben wij kennis genomen van uw voorstel om te komen tot de 
Wet GDI (eerste tranche). Het is fijn dat we landelijke stappen gaan zetten naar een 
wettelijke grondslag voor de rechten en plichten ten aanzien van de digitale dienstverlening 
in het (semi-)publieke domein. 
 
De 1ste tranche van de Wet GDI gaat over een zogenaamde multi-middelenaanpak die de 
toegang tot digitale diensten en producten van de overheid verzorgt. Voor elk van die 
middelen zullen alle organisaties, die gaan vallen onder de Wet GDI, koppelingen moeten 
maken. Als een van de uitvoerende publieke organisaties maken wij ons zorgen over de 
implementatie- en beheerlast die hierbij komt kijken. Wij vernemen vanuit verschillende 
bronnen  dat nu (gelukkig) nog een traject wordt opgestart om te kijken of er mogelijkheden 
zijn voor de ontwikkeling van een generiek koppelvlak. De inlogmiddelen passen alle op dat 
koppelvlak en alle organisaties die vallen onder de wet zorgen dat ze ook koppelen op dat 
vlak. Of dit gaat lukken is nu nog niet duidelijk.  
 
We zijn niet optimistisch over een snelle realisatie van dat generieke koppelvlak en we 
maken ons er zorgen over dat voor elk van de toegangsmiddelen in alle overheden (en een 
aanzienlijk aantal bedrijven) aparte voorzieningen moeten worden getroffen. Volgens een 
bericht van de Belastingdienst is dat geen sinecure en over de kosten is niets bekend. Het 
ligt voor de hand om de ontwikkeling van een generiek koppelvlak naar voren te halen en te 
verplichten in deze 1ste tranche. 
 
Wij zijn van mening dat een generiek koppelvlak moet worden betrokken bij de uitvoering 
van de 1ste tranche. Dat is niet voldoende in het huidige wetsvoorstel belegd. Dat belang 
moet worden geagendeerd en zijn toegang vinden tot de wetstekst. 
 



 
Hoogachtend, 
 
namens burgemeester en wethouders van Hof van Twente, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Harry Rietman 
Afdelingsmanager Bedrijfsvoering 


